
Wywiad z Leonem Strykowskim

 "Sukces,  to nie tylko przypadek, to ciężka praca,  wytrwałość, nauka,  analiza,  poświęcenie.
Ale przede wszystkim miłość do tego,  co robisz." 

 Podglądając od kilku lat pracę Zarządu i hodowców Poznańskiego Stowarzyszenia "Canaria
02" ma się wrażenie, że jak najbardziej podany cytat jest odzwierciedleniem ich zaangażowania
społecznego. Nie udałoby się to zapewne, gdyby nie "głowa" organizacji Pan Wiesław
Krajewski. Prezes na pewno może liczyć na zgrany zespół, jaki posiada, chętne ręce do pracy i
ciekawe pomysły wszystkich kolegów. Z rozmów telefonicznych, jakie miałam  przyjemność
prowadzić mogłam stwierdzić, że pan Krajewski nigdy nie mówił o efektach pracy w liczbie
pojedynczej. Zawsze słyszałam "my zrobiliśmy". I nie ukrywam, że to jak dla mnie cenna cecha
charakteru, mówiąca wiele o człowieku. Najlepszym przykładem zgranej wspólnej pracy jest
Pan Leon Strykowski Wiceprezes stowarzyszenia, udostępnił nam swój wywiad, dotyczący nie
tylko tajników hodowli, ale również przedstawił odbiorcom część historii. Widać przygotowanie i
profesjonalizm. Moje gratulacje i jednocześnie podziękowania za promowanie polskiej hodowli
w sposób rzeczowy. 

 Prezydent PFO
Justyna Krawczyk
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